
 

 
En relació al comunicat que ha emès l'Ajuntament de Tarragona en què “proposa un centre 

d'art que reforci l'aposta de la ciutat per la fotografia i la imatge visual”,la Candidatura 

d’Unitat Popular de Tarragona presenta les següents preguntes al ple municipal: 

 

- Quins informes tècnics i de valoració fa servir ara l'Ajuntament de Tarragona per deixar d'apostar 

pel projecte iniciat fa 2 anys per l'actual centre d'art, centrat en la mediació com a forma de treball 

dialògic entre les polítiques culturals, les pràctiques artístiques i el teixit social del territori? 

-A través de quin procés s'escollirà la direcció artística del nou Centre d'Art? La direcció artística 

serà remunerada? En cas que sigui així, quina quantitat es preveu destinar-hi? 

-Quins seran els recursos tècnics propis que hi destinarà l'Ajuntament i quina serà la dedicació 

horària d'aquests? L'assumpció de tasques per part dels propis tècnics de l'Ajuntament afectarà la 

gestió d'altres projectes de la Conselleria de Cultura? 

-Quina despesa econòmica comporta fer l'encàrrec d'una nova proposta artística per a la 

continuïtat del centre d'art? 

- Quin servei donarà el Centre d'Art des de l'1 d'agost fins a la implementació del nou projecte el 

2014? 

- Més enllà de l'aposta per la fotografia, com es garantirà el suport a la diversitat de les pràctiques 

artístiques contemporànies de la ciutat i del territori? 
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